
Org.nr. 802419-5979 

Protokoll nr 7/22 fört vid Eurasierklubbens styrelsemöte den 23 maj kl.19.00 via 

Zoom 

Närvarande: Göran Björkman, Kicki Svalin, Sanna Carlsvärd, Lena Lindahl, Frida 

Lindblom, Åsa Juntti samt under §89 och §90d Nina Hillevidotter 

Frånvarande: Inger Johansson, Sara Åsberg, Cathy Baudeau och Marlene Junholt 

 

§ 82, Mötets öppnande. 

Ordförande Göran Björkman hälsade välkommen och öppnade mötet. 

§ 83. Val av Justerare.  

Vald Åsa Juntti. 

§ 84. Dagordningens godkännande.  

Förslaget till dagordning godkändes men tillägget av §90g, rekrytering av kommittéer. 

§ 85. Protokoll nr 6/22.  

Godkändes av styrelsen. 

§ 86. Ekonomi. 

Swedbank har ännu ej klart med byte av firmatecknare. 

På transaktionskontot finns 71 333:-, hälsokontot 24083:- och på 

placeringskontot 194139:- 

§ 87. Skrivelser. 

Inga skrivelser 

§ 88. Beslut via Facebook 

Inga beslut tagna via Facebook 

§ 89. Rapport från Specialen.  

Trevlig utställning som fungerade bra. Positiv feedback från både domare, ringsekreterare och 

deltagare. Tyvärr hann vi inte med det inplanerade quizet på kvällen. Göran fick betala trubaduren 

via swish då de ville ha betalt på plats. Till nästa år behöver vi ha en tydligare uppdelning av 

arbetsuppgifterna mellan de olika kommittéerna. En hanhund attackerade en tik på 

utställningsområdet men ingen anmälan gjordes till bestyrelsen.  

§ 90. Rapporter från Kommittéerna. 

a) Utställningskommittén. Se punkt 89 med rapport från specialen.  

Beslut att inte anordna någon inofficiell utställning hösten 2022. 

En hund blev diskvalificerad under specialen pga mentalitet 

Mer folk behövs till kommittén 



b) Avelskommittén ska komma igång med mentorsgruppen på Facebook för avelsintresserade 

igen. Föreläsning på Facebook är inplanerad inom det närmsta 

Avelskonferens är preliminärt bokad till 29-30 oktober 2022 i Jönköping, Vätterleden. 

Kommittén letar just nu föreläsare till konferensen. Göran kommer delta vid kommitténs 

nästa möte för att diskutera budget inför konferensen 

c) Hundhostan. Inget nytt att rapportera 

d) PR & Aktivitetskommitté. Klubben letar ett förråd kring Göteborg att hyra för monter-saker 

till My Dog + 2 kartonger med muggar. Ytan som behövs är ca 3kvm. Göran ringer till Västra 

Kennelklubben och till Marlene Junholt för att höra om de har plats hos sig. Ett annat 

alternativ kan vara att förvara sakerna tillsammans med övriga utställningssaker i Hökensås. 

Kicki tar kontakt med Monica på campingen för att stämma av detta.  

Mer folk behövs till kommittén 

e) MH-BPH kommitté. Vi har passerat 200 genomförda BPH och inväntar utvärdering från SKK 

f) Redaktionen har fått mycket bilder från specialen inskickat till sig. Alla från styrelsen som var 

med på specialen ska skriva ihop en liten text över sina reflektioner från specialen och skicka 

till redaktionen.  

g) Rekrytering av kommittéer. Det behövs mer folk till de flesta kommittéerna men främst PR-

aktivitet. Diskussion om att göra ett inlägg på Facebook eller i tidningen att vi söker folk 

§ 91. Övriga frågor. 

Diskussion kring att använda SKK webbanmälan vid utställningar. Inte aktuellt att köpa in till klubben 

just nu. 

§ 92. Nästa styrelsemöte  

Måndag den 20/6 kl.19.00. 

§ 93. Mötets avslutning.  

Ordförande tackade deltagarna och avslutade mötet ca 20.30. 

 

 Vid Protokollet Ordförande  Justerare 

 

  

 

Frida Lindblom Göran Björkman Åsa Juntti 


